

**Rachel Beausoleil** is a French-Canadian world jazz artist, born and raised in Montreal. Rachel is known for her love of languages, world musics and her drama flair. She studied with bass-baritone Ingemar Korjus, and JUNO winner Jeri Brown. In Brazil she studied with living legend Rosa Passos, who gave her a thumbs-up. She toured with the Panamérica Canção Project in 2013, in Ottawa and throughout the state of São Paulo. Since the late 1980s, Rachel has been part of many vocal groups, jazz and Latin combos. Beausoleil Trio and Sol da capital are both featured on Brazz. Rachel's previous recordings are *Close to My Heart* (2001), and *The Dawning* (2009).

For more information:

[info@RachelBeausoleil.ca](mailto:info@RachelBeausoleil.ca)

(613) 521-2201

Rachel Beausoleil est une artiste de jazz du monde canadienne-française, née et élevée à Montréal. Rachel est connue pour son amour des langues, des musiques du monde et son flair dramatique. Elle a étudié avec le baryton-basse Ingemar Korjus et avec Jeri Brown, lauréate du prix JUNO. Au Brésil, elle a étudié avec la légende vivante Rosa Passos, qui lui a donné le feu vert. Elle a fait une tournée avec le projet Panamérica Canção en 2013, à Ottawa et à travers l'État de São Paulo. Depuis la fin des années 1980, Rachel a fait partie de nombreux groupes vocaux, de jazz et de combos latins. Le Trio Beausoleil et Sol da capital sont tous deux à l'affiche sur Brazz. Les précédents enregistrements de Rachel sont *Close to My Heart* (2001) et *The Dawning* (2009).

Pour plus d'informations :

[info@RachelBeausoleil.ca](mailto:info@RachelBeausoleil.ca)

(613) 521-2201